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Abstract (en)
[origin: WO2017216190A1] A detection of the Gram type of a bacterial strain comprises: illumination, in the wavelength range 415 nm- 440 nm, of
at least one bacterium from said strain having a natural electromagnetic response in said range; acquisition, in the range 415 nm- 440 nm, of a light
intensity reflected by, or transmitted through, said illuminated bacterium; and determining the Gram type of the bacterial strain as a function of the
light intensity acquired in the range 415 nm- 440 nm.

Abstract (fr)
Une détection du type de Gram d'une souche bactérienne, comprenant : - l'éclairage dans la gamme de longueurs d'onde 415nm-440nm d'au moins
une bactérie de ladite souche ayant une réponse électromagnétique naturelle dans ladite gamme; - l'acquisition, dans la gamme 415nm-440nm,
d'une intensité lumineuse réfléchie par, ou transmise au travers de, ladite bactérie éclairée; et - la détermination du type de Gram de la souche
bactérienne en fonction de l'intensité lumineuse acquise dans la gamme 415nm-440nm.
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